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	1. 除非另有指示，否則代理人將自行酌情投票。
	2. 本代理人表格必須不遲於大會指定舉行時間前48 小時送抵，方為有效。
	3. 如屬公司股東，本代理人表格可蓋上其法團印章或由一名主管職員或獲授權代理人簽署。
	4. 未有聯絡相關投資者的綜合/代名股東並無投票的權利。請在有關空格內填寫相關投資者投票「贊成」及/或「反對」的總數，以表明閣下希望閣下的代理人/代表如何投票。
	5. 倘若閣下擬委任大會主席以外人士為代理人，請填上該先生/女士的姓名和地址，並刪去「大會主席」一句。
	6. 如本代理人表格已簽署並交回，但未有表明代理人應如何投票，則其可酌情決定如何投票，或決定是否放棄投票。
	7. 如屬聯名持有人，排名較先的股東（不論是親身或委託代理人）的投票應獲接受，而其他聯名股東的投票將不予接受。就此而言，股東資格的優先次序應按聯名股東在股東登記名冊內的排名先後確定。
	8. 請在本表格任何修改處簡簽示可。
	9. 股東可把已簽署的代理人表格交回Paragon Customer Communications, Evolution House, Choats Road, Dagenham, RM9 6BF, United Kingdom（由其轉交Janus Henderson Capital Funds plc），或電郵至JanusHenderson@paragon-cc.co.uk或傳真至+44 (207) 184 9294交回，惟須不遲於大會舉行時間前48 小時送抵。即使股東已交回填妥的代理人表格，仍...
	9. 股東可把已簽署的代理人表格交回Paragon Customer Communications, Evolution House, Choats Road, Dagenham, RM9 6BF, United Kingdom（由其轉交Janus Henderson Capital Funds plc），或電郵至JanusHenderson@paragon-cc.co.uk或傳真至+44 (207) 184 9294交回，惟須不遲於大會舉行時間前48 小時送抵。即使股東已交回填妥的代理人表格，仍...
	1. Unless otherwise instructed, the proxy will vote as he or she thinks fit.
	2. This instrument of proxy, to be valid, must be sent to arrive, not later than 48 hours before the time fixed for the meeting.
	3. In the case of a corporate shareholder, this instrument may be either under its common seal or under the hand of an officer or attorney authorised in that behalf.
	4. For omnibus/nominee shareholders, who without going to underlying investors do not have the authority to vote, please indicate how you wish your proxy/representative to vote by inserting the aggregate number of underlying investor votes “for” and/o...
	5. If you wish to appoint a proxy other than the Chairman of the meeting, please insert his/her name and address and delete “the Chairman of the meeting”.
	6. If this instrument is signed and returned without any indication of how the person appointed proxy shall vote, he/she will exercise his/her discretion as to how he/she votes and whether or not he/she abstains from voting.
	7. In the case of joint holders, the vote of the senior who tenders a vote whether in person or by proxy, shall be accepted to the exclusion of the votes of the other joint holders and for this purpose seniority should be determined by the order in wh...
	8. Any alterations made to this form must be initialled.
	9. Shareholders may return a signed copy of the proxy form to Janus Henderson Capital Funds plc, c/o Paragon Customer Communications, Evolution House, Choats Road, Dagenham, RM9 6BF, United Kingdom or by email to JanusHenderson@paragon-cc.co.uk or by ...

